
 Protokół nr XXVI/2021 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 29 września 2021 roku w godz. 1400 -  1530 w Hali 

widowiskowo - sportowej w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Zastępca Przewodniczący Rady Miejskiej  Dariusz Kieliś o godzinie 1400 otworzył XXVI Sesję 

Rady Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Przedstawicieli Gminy Poniec 

• Kierowników jednostek i sołtysów 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś stwierdził, że zgodnie z listą obecności  w 

sesji uczestniczy 13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie zastępca przewodniczącego Dariusz Kieliś stwierdził, że radni otrzymali porządek 

obrad  sesji wraz z zaproszeniami na XXVI Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku 

obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej. 

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o., 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Qair Polska Sp. z o.o., 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa odkupu 

nieruchomości zbytej przez Gminę Poniec, 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Poniecu w 

sprawie ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym, 

11. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej. 

12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

13. Wolne wnioski i zapytania, 

14.  Zakończenie. 
 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj korzystając z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym 

poprosił o umieszczenie w porządku obrad punktu 9. „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wykonanie prawa odkupu nieruchomości zbytej przez Gminę Poniec”, który został 

wpisany do wyżej wymienionego porządku obrad.   

           

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  
 

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2021-2032 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca 

Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 
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Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVI/223/2021 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XXI/175/2020 z dnia 16 grudnia 

2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2021-2032 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2021 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

Radny Stanisław Machowski zapytał o dofinansowanie spółek wodnych z Gminy. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka.  

Radny Mariusz Nowak zapytał o kwotę 40 tysięcy, która została wymieniona w uchwale. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że kwota ta przeznaczona jest na nawodnienie boiska Piasta 

Poniec. Głos zabrał również obecny na Sesji Prezes Piasta Poniec Krystian Juśkiewicz, wyjaśnił 

że suma ta służy inwestycji w nowoczesne, lepsze nawodnienie automatyczne boiska.  

Zapytano również o kwotę 19 tysięcy, która jak wyjaśnił Prezes Piasta Poniec będzie 

przeznaczona na sekcje akrobatyki, która cieszy się ogromną popularnością wśród dzieci. Z 

tego powodu powstały nowe grupy w sekcji i potrzeba większych nakładów finansowych na 

wynagrodzenia dla prowadzących oraz na zakup sprzętu do ćwiczeń.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVI/224/2021 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2021 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVI/225/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Finadvice Polska 1, Sp. z o.o. 
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XXVI/226/2021 
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w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Finadvice Polska 

1, Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz Qair Polska Sp. z o.o. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                          

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVI/227/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Qair Polska Sp. z 

o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa odkupu 

nieruchomości zbytej przez Gminę Poniec. 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana 

Juśkiewicza o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  

sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 
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Radny Marcin Stróżyński zapytał o czas w jakim należy dokonać odkupu. Inspektor UM 

Krystian Juśkiewicz wyjaśnił, że zgodnie z Kodeksem cywilnym czas na odkup nieruchomości 

zbytej wynosi 5 lat. Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dodał, że inwestor miał 2 lata 

od momentu zakupu na zagospodarowanie działki lecz tego nie uczynił, dlatego Gmina 

zdecydowała się na odkupienie tej nieruchomości.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXVI/228/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na wykonanie prawa odkupu nieruchomości zbytej przez 

Gminę Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Poniecu w 

sprawie ustanowienia 27 grudnia świętem państwowym 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projektu uchwały wraz z 

uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś dokonał  otwarcia  dyskusji, w której radni 

nie zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na 

zgłoszone zapytania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 13 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XXV/229/2021 

w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miejskiej w Poniecu w sprawie ustanowienia 27 

grudnia świętem państwowym 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miejskiej. 

     

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poinformował, że zgodnie z paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XXV Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XXV Sesji Rady Miejskiej.  
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Pkt  12. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Brak.  

             

Pkt  13. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny Stanisław Machowski zwrócił uwagę, że na Sesji nieobecni są Radni Powiatowi, którzy 

reprezentują Gminę Poniec. Jeden z Radnych notorycznie nie korzysta z zaproszenia na 

odbywające się Sesje Rady Miejskiej. Radny nawiązał do złego stanu przy drogach 

powiatowych, nieregularnego wykaszania poboczy i rowów oraz braku kontroli przy 

wykonywanych pracach.  

Radny Marcin Stróżyński również stwierdził brak widoczności na drogach z powodu 

nieregularnego wykaszania.  

Radna Łucja Markowska zwróciła uwagę na brak nadzoru ze strony Starostwa przy wycince 

drzew oraz przy pracach drogowych.  

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj usprawiedliwił nieobecność jednego z Radnych 

Powiatowych oraz poprosił Radnych, którzy zabrali głos o złożenie interpelacji na piśmie aby 

przekazać je do Starostwa.  

 

Pkt 14. Zakończenie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XXVI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1530 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

     Protokółowała                                                                           Zastępca Przewodniczącego Rady 
  Karolina Cieślak                                                                                             Dariusz Kieliś 


